



DIYAR PRIVATE ACADEMY

أكاديمية ديار الخاصة

# NEWSLETTER

November 2024

VOLUME 3 , ISSUE 3

◆ NOVEMBER 2024  
Upcoming  
events ◆

## Principal's Message: رسالة المديرية:

Dear Parents and Diyar community,

أولياء الأمور ومجتمع ديار الكرام،

Welcome back! I hope you all had a restful break and are re-energized for the exciting weeks ahead. As we dive into the second half of Term 1, I want to take a moment to emphasize the importance of the upcoming weeks and the role we all play in ensuring our students have a successful and productive experience and full attendance is important.

مرحباً بكم مرة أخرى! أتمنى أن تكونوا جميعاً قد استمتعتم بعطلة مريحة وأن تستعيدوا نشاطكم للأسابيع المثيرة المقبلة. بينما نغتمر في النصف الثاني من الفصل الدراسي الأول ، أود أن أتوقف لحظة للتأكيد على أهمية الأسابيع القادمة والدور الذي نلعبه جميعاً في ضمان حصول طلابنا على تجربة ناجحة ومثمرة والحضور الكامل مهم.

A reminder: please ensure that your child's device is equipped with the Trio Education App. This app is essential for ensuring your child's safety while online as they interact with valuable resources and tools for their studies. If you haven't already, kindly complete the link sent home previously to facilitate a smooth uploading of the app on devices.

تذكير: يرجى التأكد من أن جهاز طفلكم مزود بتطبيق Trio Education. هذا التطبيق ضروري لضمان سلامة طفلكم أثناء الاتصال بالإنترنت عند تفاعله مع الموارد والأدوات القيمة لدراسته. إذا لم تكونوا قد قمتم بذلك بالفعل، فيرجى إكمال الرابط الذي تم إرساله إليكم مسبقاً لتسهيل التحميل السلس للتطبيق على الأجهزة.

We are looking forward to an enriching six weeks filled with learning opportunities, engaging activities, and collaborative projects. Our dedicated teachers are committed to making this term memorable and impactful, and we appreciate your continued support in helping your child succeed.

نحن نتطلع إلى ستة أسابيع غنية وملينة بفرص التعلم والأنشطة التفاعلية والمشاريع التعاونية. نلتزم مدرساتنا المتفانيات بجعل هذا الفصل الدراسي مؤثراً و لا يُنسى، ونحن نقدر دعمكم المستمر في مساعدة طفلكم على النجاح.

As we approach winter break, let's work together to make the most of this time. Encourage your child to stay organized, ask questions, and actively participate in their classes. Your involvement at home makes a significant difference in their educational journey.

مع اقترابنا من العطلة الشتوية، دعونا نعمل معاً لتحقيق أقصى استفادة من هذا الوقت. شجعوا طفلكم على البقاء منظمًا وطرح الأسئلة والمشاركة بنشاط في حصصه الدراسية. مشاركتكم في المنزل تحدث فرقاً كبيراً في رحلتهم التعليمية.

Thank you for your cooperation and partnership in fostering a positive learning environment. Here's to a successful and productive second half of Term 1!

شكراً لكم على تعاونكم وشراكتكم في تعزيز بيئة تعليمية إيجابية. هيا إلى النصف الثاني الناجح والمثمر من الفصل الدراسي الأول!  
مع أطيب تحياتي

Kind regards,

1<sup>st</sup>

Flag Day

8<sup>th</sup>

STREAM Day

11<sup>th</sup> - 15<sup>th</sup>

Anti-Bullying week

13<sup>th</sup>

World Kindness Day

20<sup>th</sup>

Word Children's Day

29<sup>th</sup>

Martyr's Day

(It's the 30th November – which falls on the weekend)